
Slovenská asociácia univerzitného športu 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Rady SAUŠ, 

konaného dňa 7.10.2021 v Bratislave 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 
 

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu a rokovacieho poriadku Rady SAUŠ 
3. Schválenie pracovných komisií  
4. Správa mandátovej komisie 
5. Správa prezidenta SAUŠ 
6. Výročná správa za rok 2020 
7. Rozpočet SAUŠ na rok 2021 
8. Rozdelenie príspevku MŠVVaŠ SR na činnosť VŠTJ a VŠK v SR pre rok 2022 
9. Rozdelenie príspevku MŠVVaŠ SR pre kolektívne športy pre rok 2022 
10. Správa ŠTK  
11. Správa Dozornej rady SAUŠ 
12. Schválenie členov VV SAUŠ, DaS SAUŠ, prezidenta SAUŠ 
13. Prijatie nových členov SAUŠ 
14. Diskusia 
15. Správa návrhovej komisie a návrh uznesení - predseda NK 
16. Záver  

 
 
Delegáti dostali návrhy programu a rokovacieho poriadku. 

K bodu 1.: Zasadnutie otvoril a viedla p. Cepková. Privítala všetkých delegátov a prezidenta 
SAUŠ. 

Prezident SAUŠ privítal delegátov a hostí SAUŠ. Prezident SAUŠ odovzdal ocenenia  Dr. h. c., 
prof.h.c., prof. Dr. Ing. Oliverovi Moravčíkovi, rektorovi STU a Dr. h. c. prof. Ing. Ľubomírovi 
Šoošovi, PhD., dekanovi Strojníckej fakulty STU v Bratislave, ktoré v zastúpení prevzal prof. Ing. 
Štefan Stanko, PhD., poverený funkciou prorektora STU.  

Prof. Ing. Štefan Stanko, PhD., poverený funkciou prorektora STU, privítal delegátov SAUŠ na 
pôde Slovenskej technickej univerzity v Bratislave pri príležitosti zasadnutia Rady SAUŠ 
a poprial im úspešné rokovanie.  



K bodu 2.: Predsedajúci predložil návrh programu a rokovací poriadok na schválenie. 

Hlasovanie: 27-0-0. Program a rokovací poriadok boli schválené. 

 
K bodu 3.: Návrh pracovných komisií: 

Mandátová: p. Janikovský, Litva, Beracka 
Návrhová: p. Jedlička, Hlavatý, Žídek 
Zapisovateľ: p. Masárová 
Overovatelia: p. Remák, Hamar 
Hlasovanie: 27-0-0. Mandátová komisia bola schválená. 
Hlasovanie: 27-0-0. Návrhová komisia bola schválená. 
Hlasovanie: 27-0-0. Zapisovateľ a overovatelia boli schválení. 
 
K bodu 4.: Mandátová komisia konštatovala, že bolo pozvaných 46 delegátov. Prítomných je 
25 delegátov čo je 54,35 %. Rada SAUŠ je uznášania schopná. Z prítomných 25 zástupcov 
športových klubov mali delegáti klubov celkom 27 hlasov, pretože dvaja delegáti mali v súlade 
so Stanovami SAUŠ po dva hlasy. 

K bodu 5.: Prezident SAUŠ ešte raz pozdravil všetkých delegátov. Skonštatoval, že rada SAUŠ 
z 8.10.2021 uložila 1 úlohu, ktorá bola splnená. Poukázal na diskusné 
príspevky, ktoré boli vyhodnotené počas zasadnutí VV SAUŠ. Zhodnotil činnosť SAUŠ za rok 
2020 a priebežne za rok 2021, informoval o vykonanom audite za rok 2020. Prezentácia je 
zverejnená na stránke SAUŠ.  
 
K bodu 6.: Prezident SAUŠ informoval delegátov o nutnosti schválenia výročnej správy SAUŠ, 
riadnej účtovnej závierky za rok 2020. Výročná správa, účtovná závierka a prílohy sú 
zverejnené na stránke SAUŠ.  

Hlasovanie: 26-0-0. Výročná správa a účtovná závierka a prílohy za rok 2020 boli schválené.  
 
K bodu 7.: Prezident predložil delegátom návrh rozpočtu SAUŠ na rok 2021. Návrh rozpočtu 
SAUŠ na rok 2021 je zverejnený na stránke SAUŠ. 
 
Hlasovanie: 26-0-0. Návrh rozpočtu SAUŠ na rok 2021 bol schválený.   
 
K bodu 8: Prezident informoval o návrhu na rozdelenie príspevku MŠVVaŠ SR na činnosť VŠTJ 
a VŠK v SR pre rok 2022. Na základe situácie s COVID-19 (neuskutočnili sa vrcholové podujatia, 
reprezentanti nereprezentovali, neorganizovali sa univerzitné, národné ani medzinárodné 
podujatia) sa pri príspevku na činnosť VŠTJ a VŠK pre rok 2022 použijú hodnoty príspevkov 
z roku 2021.  



Prezident upozornil, že objemy vyčlenených dotácií doteraz nie sú schválené vedením 
ministerstva a v prípade iných priorít ministerstva môžu byť upravené.  
 
Hlasovanie: 26-0-0. Návrh na rozdelenie príspevku MŠVVaŠ SR na činnosť VŠTJ a VŠK v SR na 
rok 2022 bol schválený. 
 
K bodu 9: Prezident informoval o rozdelenie príspevku MŠVVaŠ SR pre kolektívne športy pre 
rok 2022. Na základe situácie s COVID-19 sa pri príspevku pre kolektívne športy pre rok 2022 
použijú hodnoty príspevkov z roku 2021.  
 
Hlasovanie: 26-0-0. Návrh na rozdelenie príspevku MŠVVaŠ SR pre kolektívne športy pre rok 
2022 bol schválený. 
 
K bodu 10.: Správu ŠTK SAUŠ predniesla predsedníčka ŠTK pani Cepková. Informovala o 
činnosti a súťažiach v roku 2020 a priebežne v roku 2021. Poďakovala všetkým za doterajšiu 
prácu. Správa je súčasťou prezentácie z rady SAUŠ. Prezentácia je zverejnená na stránke SAUŠ. 
 
K bodu 11.: Správa o činnosti Dozornej rady SAUŠ bola odoslaná VŠTJ a VŠK a zverejnená na 
stránke SAUŠ.  

K bodu 12.: Informácia o schválených novozvolených členoch VV SAUŠ, DaS SAUŠ, prezidenta 
SAUŠ 
 
K bodu 13.: Prijatie nových členov SAUŠ – HC UNIZA a GLADIATORS TnUAD Trenčín. 

P. Cepková vyzvala zástupcov oboch klubov, aby v krátkosti predstavili svoj klub, zámer 
a činnosť klubu. Za klub HC UNIZA vystúpila p. Gašparovič. Za klub GLADIATORS TnUAD Trenčín 
vystúpila p. Danková.  

Oba kluby splnili podmienky členstva podľa stanov SAUŠ čl.3, odsek 3. 

Hlasovanie: 27-0-0. Klub HC UNIZA bol prijatý za člena SAUŠ. 
Hlasovanie: 27-0-0. Klub GLADIATORS TnUAD Trenčín bol prijatý za člena SAUŠ. 
 
K bodu 14.: 
Diskusia: 
P. Národa, Atletický klub Slávia STU, informoval, že mužský tím Slávie STU pod vedením p. 
Národu po 21 rokov získali titul slovenského šampióna a stal sa víťazom najvyššej atletickej 
súťaže družstiev SR. 
 
P. Dovičák, ŠK MFI, vyjadril poďakovanie za rozbehnutie sociálnej siete – Instagram. P. Dovičák 
informoval o organizácií Finále univerzít v basketbale, ktoré je v súčasnej situácií zložitá, 
náročná.  



 
P. Cepková reagovala na dotaz p. Dovičáka a vysvetlila postup pri organizácií súťaží.  
 
P. Palovičová, KŠPV UMB Banská Bystrica, informovala o problémoch s odovzdaním členskej 
základne k termínu 10.10.2021. Informoval o plánovaných podujatiach, ktoré, ak to bude 
možné, prebehnú. 
 
P. Janík informoval o Finále univerzít vo futsale, ktoré sa uskutočnia v Košiciach. Košice nebudú 
„čiernym regiónom“ a podujatie sa bude konať.  
 
K bodu 15.:  
 
Predseda návrhovej komisie pán Jedlička predniesol návrh uznesení návrhovej komisie. 
 
Hlasovanie: 27-0-0. Návrh uznesení bol prijatý. Uznesenia sú súčasťou zápisu – príloha č.2. 
 
Predseda volebnej komisie pán Janikovský predniesol správu mandátovej komisie. Mandátová 
komisia konštatuje, že zasadnutie prebehlo v súlade so stanovami SAUŠ a rokovacím 
poriadkom zasadnutia Rady SAUŠ. Správa je súčasťou zápisu – príloha č.1. 
 
K bodu 16.: P. Cepková a prezident SAUŠ p. Dubovský poďakovali všetkým za účasť.  

 

 

Zapísala: Masárová 
Overili: Remák, Hamar 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Príloha č.1. 

 

 

Správa mandátovej komisie 

zo zasadnutia Rady SAUŠ dňa 7.10.2021 v Bratislave 
 

 

Mandátová komisia (MK) pracovala v zložení: 

1. Róbert Janikovský – predseda MK 
2. Dušan Litva – člen MK 
3. Ján Beracka – člen MK 

 

Na výročné zasadnutie Rady SAUŠ, ktoré sa konalo v Bratislave dňa7.10.2021 bolo pozvaných 
46 štatutárov športových klubov združených v SAUŠ. 

Na základe kontroly počas akreditácie sme konštatovali, že prítomných je  25 delegátov  

(t.j. 54,35% z pozvaných delegátov), ktorí disponovali spolu 27 hlasmi. 

Zasadnutie Rady SAUŠ je uznášaniaschopné! 

 

 

Bratislava, 7.10.2021                 

 

                                                                                                                                   Róbert Janikovský 

              predseda MK 

 

 

 



 

Príloha č.2. 

Správa návrhovej komisie 

zo zasadnutia Rady SAUŠ dňa 7.10.2021 v Bratislave 

 

1. Rada SAUŠ schvaľuje: 
a) Program a Rokovací poriadok Rady SAUŠ 
b) Pracovné komisie: 
   - Mandátová – Janikovský, Litva, Beracka 
   - Návrhová – Jedlička, Hlavatý, Žídek 
c) Rozpočet SAUŠ na rok 2021 
d) Výročnú správu za rok 2020 
e) Rozdelenie príspevku MŠVVaŠ na činnosť VŠTJ/VK SAUŠ pre rok 2022 
f) Rozdelenie príspevku MŠVVaŠ na činnosť pre kolektívne športy SAUŠ pre rok 2022 
g) Prijatie nových členov SAUŠ: 
    1. Gladiators TnUAD Trenčín 
    2. HC Uniza Žilina 
h) Overovateľov zápisnice: Hamar, Remák 
i) Správu Návrhovej komisie a návrh uznesení 
 
2. Rada SAUŠ berie na vedomie: 
a) Správu Mandátovej komisie (46 delegátov pozvaných, 25 delegátov prítomných) 
b) Správu prezidenta SAUŠ Dr. Júliusa Dubovského 
c) Správu ŠTK 
d) Správu Dozornej rady SAUŠ 
e) Informáciu o novozvolených členov VV SAUŠ, Disciplinárneho a arbitrážneho senátu  
    SAUŠ (DAS), prezidenta SAUŠ 
                                                                                                           
 
              
V Bratislave, 7. 10. 2021     Jaroslav Jedlička 
         Predseda Návrhovej komisie 
 


